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Geannoteerde Agenda Topteam Sport — overleg 9 september
2020

9.15 = 11.15u vergadering
Van der Valk Hotel, Utrecht

1. Opening en stand van zaken 20

11 Opening en mededelingen
12 Verslag TT-overleg 12 mei, zie bijlage 1.2

1.3 Terugblik en vooruitblik, zie bijlage 1.3

Samenvatting:
Korte samenvatting: het gaat hartstikke goed!!

Er is vooruitgang op alle terreinen. Waarbij de prioriteit de afgelopen maanden op COVID

gelegen heeft. Dan gaat het om de Aerosolen pilot en de grote SBIR (sluiting
aanvraagtermijn 7 september) voor veilige sportevenmenten en veilig binnensporten.
Maar bijvoorbeeld gisteren is ook de Sport Data Valley definitief online gegaan. De SDV

heeft al veel ondersteuning geboden aan de sport en beweegsector bij vele data

gerelateerde vraagstukken.
Met de website nu komen zij ook meer in dienst van de sporter zelf die door gebruik te

maken van de SDV zelf eigenaar blijft van alle data, welke app hij/zij ook gebruikt.
Qok grote bedrijven als Strava en Fitchannel.com werken proactief mee aan de SDV omdat

zZij zien dat zij op deze wijze toekomstige vraagstukken op het gebied van data voor kunnen

zijn.
Qok de uitwerking van het Actieplan Racisme zit in een finale fase. Gezien de complexe
materie en mogelijke problemen in de toekomst wordt nu met een team van specialisten
zowel intern als extern de call voor de eerste fase geschreven welke in het najaar tot

resultaten moet leiden.

Mogelijke inbreng:

Mogelijk worden wij gevraagd naar de laatste stand van zaken met betrekking tot de

standpunt bepaling bij het RIVM.

Het RIVM heeft het onderzoek nu ter kennisgeving aangenomen en wacht tot het onderzoek

officieel gepubliceerd is en er daarmee sprake is van wetenschappelijk gevalideerde kennis

voordat zij met een eventueel nieuw standpunt komen.

2. Operationele voortgang 75

21 Certified partner traject, zie bijlage 2.1 enEEED

Samenvatting:
Inmiddels hebben 13 centra het certificatie traject doorlopen. 11 hiervan hebben dit met

goed gevolg doorstaan.

Het centrum op Papendal en in Groningen hebben nog te veel aandachtspunten om het

traject met goed gevolg te doorlopen dat zij nu met deze verbeterpunten aan de slag
moeten,
Voor Papendal geldt een goede verbinding met de WUR hebben op het terrein van Food,
maar dat om hen volledig te certificeren de WUR hierdoor ook meegenomen moet worden.

Dit was vanwege COVID nog niet mogelijk.
In Groningen spelen personele wisselingen die mogelijk gevolgen hebben voor het huidige
oordeel.
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Verder geldt ook voor de 11 andere centra dat zij zich zullen moeten

doorontwikkelen om bij een hercertificering over 2-4 jaar deze andermaal met

goed gevolg te kunnen doorlopen.

Mogelijke inbreng:
Eerder hebben wij aangegeven dat wanneer de eerste ronde certificering volbracht is en dit

met goed gevolg is gebeurd zodanig dat het systeem bestendigd blijkt wij de financiering van
dit systeem op de langere termijn definitief toezeggen.

Op basis van de huidige voortgang kan gezegd worden dat dat moment er is.

Mijn advies zou dan ook zijn om de verdere financiele ondersteuning op de langere termijn
toe te zeggen. De uitwerking daarvan hangt samen met de voortzetting van het

Sportinnovator programma in welke vorm dan ook dus daar kunnen wij pas richting 2022

over oordelen.

2.2  Financieringsinstrumenten, zie bijlage 2.2

Samenvatting:
Het Bureau heeft op aandringen van ons naar aanleiding van de laatste extra inzet van

middelen een doorkijk van besteding van deze middelen gemaakt richting 2022 (einde

looptijd Topteam).

Hieruit komt de veelheid van verschillende instrumenten die het bureau in kan zetten naar

voren. Deze slag in diversificatie is de afgelopen jaren ingezet om beter aan te kunnen

sluiten bij de vraagstukken die spelen binnen het Sportakkoord en actuele zaken zoals

COVID-19.

Uit het overzicht blijkt dat dit ook werkt.

De meeste middelen gaan naar

- de huidige bedrijven call waar in het najaar van 2019 al een eerste fase voor is

geweest. (2 min.)
- De COVID-19 calls en projecten staan nu gereserveerd op 2 min.

- De uitwerking van het actieplan racisme staat nu gereserveerd op 1,5 min.

- En de challenges staan voor 1,2 min. in de boeken.

Mogelijke inbreng:
Onze financiele afhandeling volgt bilateraal met ZonMW aan het einde van het programma.

Wij kunnen/mogen wel benadrukken dat wij zien dat met de slagen die gemaakt zijn het

afgelopen jaar de vraagstukken uit de sector eindelijk door het Topteam in haar ‘makelaars

rol’ dusdanig worden opgepakt dat de sector ook positiever over het Topteam wordt in de

wandelgangen.

3.COVID-19 20

31 Update COVID-19 projecten

Samenvatting:

Aerosolen;
Dit onderzoek is afgerond en ligt nu bij het RIVM. Wanneer de resultaten wetenschappelijk
gevalideerd zijn zal het RIVM hierop haar standpunt eventueel wijzigingen.

Veilige binnensporten en evenementen:

De SBIR waarin de beide vraagstukken zijn geagendeerd staat open tot en met 7

september. In deze SBIR zit 1 min. vanuit Sportinnovator/VWS en 1 min. vanuit EZK.
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Er wordt vanuit de evenementen branche wel getrokken aan deze call om breder

dan sport alleen te kijken. Maar in overeenstemming met onze eerdere opdracht is

hier geen ruimte aan gelaten.
Naast direct COVID-19 gerelateerde indamming wordt in deze call ook gekeken
naar hygiene wat ook post-covid haar blijvende waarde voor de sport zal hebben binnen het

‘reguliere griepseizoen’.

Mogelijke inbreng:
Het Topteam en het Bureau zijn zeer enthousiast aan de slag gegaan en hebben ook mooie

resultaten bereikt op vraagstukken rondom COVID-19. Het kan echter geen kwaad te

benadrukken dat het het Topteam SPORT is en dat de inzet van zowel het Topteam als het

bureau zich dan ook op Sport moet richten. Zoals dat tot op heden gebeurd is en hopelijk
wordt deze focus goed vastgehouden.

4. Afsluiting en rondvraag 5’

Mogelijke inbreng:
Bijgevoegd zat een stuk over de Triple Helix aanpak. Wij snappen dat de COVID-19

maatregelen een vertragende factor zijn geweest. Maar dringen erop aan om juist in tijden
van crisis (gezondheid of economisch) te blijven kijken naar investeringen voor de toekomst

zoals ook het “Wopke-Wiebes fonds” nu toch haar doorgang heeft gevonden.


